



The Covid Game © 2022 by Marc Llovera Navés is licensed under CC BY-NC 4.0



GENERAL INFORMATION:

THE APP “THE COVID GAME”, THE GAME “THE COVID GAME - STAY HOME” AND “THE COVID GAME - VACCINATION” ARE REGISTERED UNDER A CREATIVE COMMONS LICENSE AND ARE THE PROPERTY OF THEIR CREATOR MARC LLOVERA NAVÉS.

THE GAMES ARE NOT DESIGNED AS RECREATIONAL, BUT HAVE A GENERAL EDUCATIONAL PURPOSE. IT IS RECOMMENDED THAT MINORS PLAY ACCOMPANIED WITH A RESPONSIBLE ADULT IN ORDER TO BE ABLE TO DRAW CONCLUSIONS.

If you find any errors or have suggestions, you can send them to stayhome@thecovidgame.com

DISCLAIMER:

The information provided by Marc Llovera Navés in our mobile application is for general information purposes only. All information in our mobile application is provided in good faith, but we make no representations or warranties of any kind, express or implied, as to the accuracy, adequacy, validity, reliability, availability or completeness of any information in our application. Phone. IN NO EVENT SHOULD WE HAVE ANY LIABILITY WITH YOU FOR ANY LOSS OR DAMAGE OF ANY KIND OUTSIDE AS A RESULT OF USE OF OUR MOBILE APPLICATION OR TRUST IN THE INFORMATION PROVIDED TO OUR MOBILE APPLICATION. YOUR USE OF OUR MOBILE APPLICATION AND YOUR TRUST IN ANY INFORMATION ABOUT OUR MOBILE APPLICATION IS AT YOUR SOLE RISK ONLY.

EXEMPTION FROM LIABILITY FOR EXTERNAL LINKS:

Our mobile app may contain (or may be sent to you through our mobile app) links to other websites or content belonging to or from third parties, or links to websites and features in banners or other advertisements. How external! Links are not researched, monitored, or verified for accuracy, adequacy, validity, reliability, availability, or completeness. WE DO NOT WARRANT, APPROVE, GUARANTEE OR ASSUME RESPONSIBILITY FOR THE ACCURACY OR RELIABILITY OF ANY INFORMATION PROVIDED BY THIRD PARTY LINKED WEBSITES THROUGH THE SITE OR ANY WEB SITE OR CHARACTERISTIC LINKED ANYWHERE. WE WILL NOT BE PART OF OR RESPONSIBLE FOR RESPONSIBILITY FOR THE SUPERVISION OF ANY TRANSACTION BETWEEN YOU WITH THIRD PARTY PROVIDERS OF PRODUCTS OR SERVICES.

This disclaimer was created using Termly Disclaimer Generator.

ATTRIBUTIONS:

APP DESIGNED WITH KODULAR.IO

THE ILLUSTRATIONS AND ICONS OF THE APP “THE COVID GAME” AND THE GAMES “THE COVID GAME - STAY HOME” AND “THE COVID GAME - VACCINATION” ARE PROPERTY OF THEIR CREATORS AND DOWNLOADED FREE OF FREEPIK.ES AND FLATICON.COM

INFORMACIÓ GENERAL:

LA APP "THE COVID GAME", EL JOC "THE COVID GAME – STAY HOME" I "THE COVID GAME – VACCINATION" ESTAN REGISTRATS SOTA LICÈNCIA CREATIVE COMMONS I SON PROPIETAT DEL SEU CREADOR MARC LLOVERA NAVÉS.

ELS JOCS NO ESTAN DISSENYATS COM A RECREATIUS, SINÓ QUE TENEN UNA FINALITAT EDUCATIVA GENERAL.

ES RECOMANA QUE ELS I LES MENORS D'EDAT HI JUGUIN ACOMPANYATS D'UN ADULT/A RESPONSABLE PER TAL DE PODER EXTREURE CONCLUSIONS.

Si detecteu qualsevol error o teniu suggerències les podeu fer arribar a stayhome@thecovidgame.com

EXENCIÓ DE RESPONSABILITAT:

La informació proporcionada per Marc Llovera Navés a la nostra aplicació mòbil només té finalitats informatives generals. Tota la informació de la nostra aplicació mòbil es proporciona de bona fe, però no fem cap representació ni garantia de qualsevol tipus, expressa o implícita, sobre l'exactitud, adequació, validesa, fiabilitat, disponibilitat o exhaustivitat de qualsevol informació de la nostra aplicació mòbil. EN CAP CAS TENIM CAP RESPONSABILITAT AMB TU PER QUALSEVOL PÈRDUA O DANY DE QUALSEVOL TIPUS SORTIT COM RESULTAT DE L'ÚS DE LA NOSTRA APLICACIÓ MÒBIL O DE LA CONFIANÇA EN LA INFORMACIÓ PROPORCIONADA A LA NOSTRA APLICACIÓ MÒBIL. EL VOSTRE ÚS DE LA NOSTRA APLICACIÓ MÒBIL I LA VOSTRA CONFIANÇA EN QUALSEVOL INFORMACIÓ DE LA NOSTRA APLICACIÓ MÒBIL CORRE ÚNICAMENT AL SEU PROPI RISC.

EXENCIÓ DE RESPONSABILITAT D'ENLLAÇOS EXTERNS:

La nostra aplicació mòbil pot contenir (o pot ser que se us envii a través de la nostra aplicació mòbil) enllaços a altres llocs web o contingut pertanyent o originari de tercers, o enllaços a llocs web i funcions en bàners o altres anuncis. Que externa! Els enllaços no són investigats, supervisats ni comprovats per a la seva precisió, adequació, validesa, fiabilitat, disponibilitat o exhaustivitat. NO GARANTIM, APROVAM, GARANTIM NI ASSUMIM LA RESPONSABILITAT DE L'EXACTITUD O LA FIABILITAT DE CAP INFORMACIÓ OFERTA PER LLOCS WEB DE TERCERS ENLLAÇATS MITJANÇANT EL LLOC O CAP LLOC WEB O CARACTERÍSTICA ENLLAÇADA EN QUALSEVOL ANUNCIANT. NO SEREM PART DE NI SEREM RESPONSABLES DE RESPONSABILITAT DE LA SUPERVISIÓ DE CAP TRANSACCIÓ ENTRE VOSTRE AMB TERCERS PROVEÏDORS DE PRODUCTES O SERVEIS.

Aquesta exempció de responsabilitat es va crear mitjançant Termly Disclaimer Generator.

ATRIBUCIONS:

APP DISSENYADA AMB KODULAR.IO

LES IL·LUSTRACIONS I ICONES DE LA APP "THE COVID GAME" I DELS JOCS "THE COVID GAME – STAY HOME" I "THE COVID GAME – VACCINATION" SON PROPIETAT DELS SEUS CREADORS I DESCARREGADES LLIUREMENT DE FREEPIK.ES I FLATICON.COM

INFORMACIÓN GENERAL:

LA APP "THE COVID GAME", EL JUEGO "THE COVID GAME – STAY HOME" Y "THE COVID GAME – VACCINATION" ESTÁN REGISTRADOS BAJO LICENCIA CREATIVE COMMONS Y SON PROPIEDAD DE SU CREADOR MARC LLOVERA NAVÉS.

LOS JUEGOS NO ESTÁN DISEÑADOS COMO RECREATIVOS, SINO QUE TIENEN UNA FINALIDAD EDUCATIVA GENERAL.

SE RECOMIENDA QUE LOS Y LAS MENORES DE EDAD JUEGAN ACOMPAÑADOS DE UN ADULTO RESPONSABLE PARA PODER EXTRAER CONCLUSIONES.

Si detecta cualquier error o tiene sugerencias las puede hacer llegar a stayhome@thecovidgame.com

EXENCIÓN DE RESPONSABILIDAD:

La información proporcionada por Marc Llovera Navés en nuestra aplicación móvil sólo tiene fines informativos generales. Toda la información de nuestra aplicación móvil se proporciona de buena fe, pero no hacemos ninguna representación ni garantía de cualquier tipo, expresa o implícita, sobre la exactitud, adecuación, validez, fiabilidad, disponibilidad o exhaustividad de cualquier información de nuestra aplicación móvil. EN NINGÚN CASO TENEMOS NINGUNA RESPONSABILIDAD CONTIGO POR CUALQUIER PÉRDIDA O DAÑO DE CUALQUIER TIPO SALIDO COMO RESULTADO DEL USO DE NUESTRA APLICACIÓN MÓVIL O DE LA CONFIANZA EN LA INFORMACIÓN PROPORCIONADA A NUESTRA APLICACIÓN MÓVIL. SU USO DE NUESTRA APLICACIÓN MÓVIL Y SU CONFIANZA EN CUALQUIER INFORMACIÓN DE NUESTRA APLICACIÓN MÓVIL CORRE ÚNICAMENTE A SU PROPIO RIESGO.

EXENCIÓN DE RESPONSABILIDAD DE ENLACES EXTERNOS:

Nuestra aplicación móvil puede contener (o puede que se le envíe a través de nuestra aplicación móvil) enlaces a otros sitios web o contenido perteneciente u originario de terceros, o enlaces a sitios web y funciones en banners u otros anuncios. ¡Qué externa! Los enlaces no son investigados, supervisados ni comprobados para su precisión, adecuación, validez, fiabilidad, disponibilidad o exhaustividad. NO GARANTIZAMOS, APROBAMOS, GARANTIZAMOS NI ASUMIMOS LA RESPONSABILIDAD DE LA EXACTITUD O LA FIABILIDAD DE NINGUNA INFORMACIÓN OFERTA POR SITIOS WEB DE TERCEROS ENLAZADOS MEDIANTE EL SITIO O NINGÚN SITIO WEB O CARACTERÍSTICA ENLACADA EN. NO SEREMOS PARTE DE NI SEREMOS RESPONSABLES DE RESPONSABILIDAD DE LA SUPERVISIÓN DE NINGUNA TRANSACCIÓN ENTRE VUESTRO CON TERCEROS PROVEEDORES DE PRODUCTOS O SERVICIOS.

Esta exención de responsabilidad se creó mediante Termly Disclaimer Generator.

ATRIBUCIONES:

APP DISEÑADA CON KODULAR.IO

LAS ILUSTRACIONES E ICONOS DE LA APP "THE COVID GAME" Y DE LOS JUEGOS "THE COVID GAME – STAY HOME" Y "THE COVID GAME – VACCINATION" SON PROPIEDAD DE SUS CREADORES Y DESCARGADAS LIBREMENTE DE FREEPIK.

INFORMATIONS GÉNÉRALES:

L'APPLICATION « LE JEU COVID », LE JEU « LE JEU COVID - RESTEZ À LA MAISON » ET « LE JEU COVID - VACCINATION » SONT ENREGISTRÉS SOUS UNE LICENCE CREATIVE COMMONS ET SONT LA PROPRIÉTÉ DE LEUR CRÉATEUR MARC LLOVERA NAVÉS.

LES JEUX NE SONT PAS CONÇUS COMME LOISIRS, MAIS ONT UN BUT ÉDUCATIF GÉNÉRAL. IL EST RECOMMANDÉ AUX MINEURS DE JOUER ACCOMPAGNÉS D'UN ADULTE RESPONSABLE AFIN DE POUVOIR TIRER DES CONCLUSIONS.

Si vous trouvez des erreurs ou avez des suggestions, vous pouvez les envoyer à stayhome@thecovidgame.com

AVERTISSEMENT:

Les informations fournies par Marc Llovera Navés dans notre application mobile sont uniquement à des fins d'information générale. Toutes les informations contenues dans notre application mobile sont fournies de bonne foi, mais nous ne faisons aucune déclaration ou garantie d'aucune sorte, expresse ou implicite, quant à l'exactitude, l'adéquation, la validité, la fiabilité, la disponibilité ou l'exhaustivité des informations contenues dans notre application. EN AUCUN CAS NOUS NE POURRONS AVOIR AUCUNE RESPONSABILITÉ AVEC VOUS POUR TOUTE PERTE OU DOMMAGE DE QUELQUE NATURE QUE CE SOIT À L'EXTÉRIEUR À LA SUITE DE L'UTILISATION DE NOTRE APPLICATION MOBILE OU DE LA CONFIANCE DANS LES INFORMATIONS FOURNIES À NOTRE APPLICATION MOBILE. VOTRE UTILISATION DE NOTRE APPLICATION MOBILE ET VOTRE CONFIANCE EN TOUTE INFORMATION CONCERNANT NOTRE APPLICATION MOBILE SE FONT À VOS PROPRES RISQUES.

EXONÉRATION DE RESPONSABILITÉ POUR LES LIENS EXTERNES :

Notre application mobile peut contenir (ou peut vous être envoyée via notre application mobile) des liens vers d'autres sites Web ou du contenu appartenant à ou provenant de tiers, ou des liens vers des sites Web et des fonctionnalités dans des bannières ou d'autres publicités. Comme c'est externe ! Les liens ne sont pas recherchés, surveillés ou vérifiés pour l'exactitude, l'adéquation, la validité, la fiabilité, la disponibilité ou l'exhaustivité. NOUS NE GARANTISSONS PAS, N'APPROUVONS PAS, N'ASSUMONS PAS LA RESPONSABILITÉ DE L'EXACTITUDE OU DE LA FIABILITÉ DE TOUTE INFORMATION FOURNIE PAR DES SITES WEB TIERS LIÉS VIA LE SITE OU TOUT SITE WEB OU CARACTÉRISTIQUE LIÉ N'IMPORTE O. NOUS NE FERONS PAS PARTIE OU ÊTRE RESPONSABLES DE LA RESPONSABILITÉ DE LA SUPERVISION DE TOUTE TRANSACTION ENTRE VOUS AVEC DES FOURNISSEURS TIERS DE PRODUITS OU DE SERVICES.

Cette clause de non-responsabilité a été créée à l'aide de Termly Disclaimer Generator.

ATTRIBUTION:

APPLICATION CONÇUE AVEC KODULAR.IO

LES ILLUSTRATIONS ET ICNES DE L'APPLICATION « LE JEU COVID » ET DES JEUX « LE JEU COVID - RESTEZ À LA MAISON » ET « LE JEU COVID - VACCINATION » SONT LA PROPRIÉTÉ DE LEURS CRÉATEURS ET TÉLÉCHARGÉS GRATUITEMENT DE FREEPIK.ES ET FLATICON.COM